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FlowLab Software
Update

Update your FlowLab software

As part of our commitment to our customers, IMT Analytics constantly strives to 
improve our products. To benefit from the results of our efforts, we have updated your 
measuring instrument with the latest firmware.

If you are using our FlowLab software with your measuring instrument, we recommend 
that you install the latest FlowLab software version. The current device firmware has 
been validated to function with the most recent FlowLab software. Previous versions of 
FlowLab may not have full functionality.

The software can be downloaded free of charge from our website:
www.imtanalytics.com/flowlab

Aktualisierung der FlowLab Software

Unsere Prozesse sind darauf ausgelegt, all unsere Produkte ständig zu verbessern. 
Damit auch Sie von den Resultaten unserer Anstrengungen profitieren können, haben 
wir Ihr Messgerät mit der aktuellsten Firmware ausgestattet. Diese Dienstleistung für 
unsere Kundinnen und Kunden ist für uns selbstverständlich.

Sollten Sie die FlowLab Software zusammen mit Ihrem Messgerät benutzen, emp-
fehlen wir Ihnen die aktuellste Software zu installieren. Es kann sein, dass die aktuelle 
Geräte-Firmware nur mit der aktuellsten FlowLab Software benutzt werden kann.

Die Software kann gratis von unserer Webseite heruntergeladen werden:
www.imtanalytics.com/flowlab


